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§ 92 FRN 2015/129-805 

Verksamhet för äldre ungdom och unga vuxna i 

Henriksdal 2015 - 2016 

Beslut 

1. Fritidsnämnden beslutar att ingå en överenskommelse med föreningen Henriksdals 

ungdomsråd, med giltighet till och med 2016-12-31, där föreningen får möjlighet att 

bedriva verksamhet för åldersgruppen 18 – 25 år på Henriksdals fritidsgård samt i 

en sporthall i centrala Nacka. 

 

2. Utförarenheten för verksamheten på Henriksdals fritidsgård ges i uppdrag att stödja 

och följa upp ungdomsrådets verksamhet utifrån behov.  

 

3. Ungdomsrådet ges ett föreningsbidrag med 55 kronor per redovisad aktivitetskväll 

för högst två aktiviteter per vecka under skolterminerna. 

Ärendet 

Under 2012 uppvaktade unga vuxna boende på Henriksdalsberget kommunen med ett 

förslag om en föreningsdriven öppen fritidsverksamhet för åldersgruppen 18 – 25 år. 

Samtidigt lämnade personalen på Henriksdals fritidsgård in ett förslag om att utöka sin 

verksamhet för en äldre målgrupp, då de såg ett behov av detta i sitt närområde.  

 

Fritidsnämnden beslöt att stödja verksamheten. Verksamheten har bestått av en öppen 

kväll i veckan på fritidsgården och en öppen idrottsaktivitet i sporthall i veckan. Kultur- 

och fritidsenheten föreslår att fritidsnämnden ingår en överenskommelse med föreningen 

om möjlighet till fortsatt verksamhet på samma villkor som tidigare, till längst 31 december 

2016. 

 

Förslag till beslut innebär en kostnad för fritidsnämnden för föreningsbidrag till 

ungdomsrådet på Henriksdalsberget med högst 4 500 kronor per år. Enheten bedömer att 

det finns utrymme för kostnaden inom fritidsnämndens beslutade ram för föreningsbidrag. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 10 september 2015  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

 

 

- - - - - 
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§ 93 FRN 2015/136-800  

Svar på uppföljning av granskning av fritidsnämndens 

upphandlingar och inköp, genomförd 2013 

Beslut 

1. Fritidsnämnden beslutar att lämna svar på uppföljande frågor angående granskning 

av fritidsnämndens upphandlingar och inköp, enligt tjänsteskrivelsen. 

2. Fritidsnämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad.  

Ärendet 

På uppdrag av revisionen i Nacka kommun genomför Ernst & Young uppföljningar av ett 

antal fördjupade granskningar som genomfördes under 2013, revisonsskrivelse 2013-11-07. 

Som följd av de olika granskningarna lämnade revisorerna ett antal rekommendationer. De 

rekommendationer som revisionen lämnade och de svar som nämnderna lämnade önskar 

nu revisionen följa upp. Kultur- och fritidenheten anser att de har en rättssäker och korrekt 

hantering vid inköp och upphandling. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 18 september 2015  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

 

Fritidsnämnden förklarade paragrafen omedelbart justerad.   

Protokollsanteckningar 

Pascal Fall (MP) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Miljöpartiet tycker att fritidsnämnden ska ta fram nya och tydligare riktlinjer och 

styrdokument gällande upphandling och även rutiner för hur dem ska hanteras. Vi vet att 

fritidsnämnden inte köper eller upphandlar tjänster. Men vi tycker att kvalitén vid 

upphandlingar eller inköp som görs i fritidsnämndens namn ska göras i en process där det 

är tydligt vem som gör vad och när.” 

 
 
- - - - - 
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§ 94 FRN 2015/132-805  

Föreningsbidrag för kartproduktion 2015, 

orienteringsklubben Ravinen 

Beslut 

1. Fritidsnämnden beslutar att ge orienteringsklubben Ravinen ett verksamhetsstöd i 

form av ett särskilt föreningsbidrag med 30 000 kronor för utveckling av kartor. 

2. Fritidsnämnden beslutar att orienteringsklubben Ravinen senast 31 augusti år 2016 

ska lämna in en skriftlig redovisning över genomförandet, till Nacka kommun. 

Ärendet 

Orienteringsklubben Ravinen ansöker om bidrag på 30 000 kronor för att under 2015 ta 

fram orienteringskartor. Klubben har sedan år 2003 årligen beviljats bidrag för att ta fram 

och revidera orienteringskartor. Skogen är orienterarnas anläggning och kartan utgör en 

nödvändig del av förutsättningarna för att kunna bedriva verksamhet. Nacka har två 

orienteringsklubbar som tillsammans producerar kartor över alla områden i vår kommun. 

Orienteringskartorna är tillgängliga för allmänhetens orientering och övrigt friluftsliv. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 30 september 2015  

Bilaga 1. Orienteringsklubben Ravinens ansökan om kartbidrag 2015 

Bilaga 2. Redovisning av reviderade kartor under 2014 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

 

 

- - - - - 
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§ 95 FRN 2015/133-805  

Ändrade datum för ansökan av lokalt aktivitetsbidrag 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att för bidragsansökningar år 2016, ändra sista ansökningsdag av 

lokalt aktivitetsbidrag från 15 februari och 15 augusti till 25 februari och 25 augusti. 

Ärendet 

Idrottsföreningar söker lokalt aktivitetsbidrag från både kommunen och från 

Riksidrottsförbundet. Under år 2014 började Riksidrottsförbundet tillämpa nya datum för 

redovisning av verksamheten. Detta innebar att idrottsföreningar fick olika datum för 

redovisningarna till kommunen respektive Riksidrottsförbundet.  

 

Då förningarna blandar ihop datumen och blir sena med sina ansökningar föreslås att 

kommunens ansökningsdatum blir de samma som Riksidrottsförbundets. Detta kommer 

förenkla föreningarnas administration. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 30 september 2015 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

 

 

- - - - - 
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§ 96 FRN 2015/134-821  

Utveckling av Saltsjöbadens idrottsplats 

Beslut 

Ärendet bordläggs till nästa sammanträde.  

Ärendet 

Saltsjöbadens IF har uppvaktat kommunen och föreslaget att Saltsjöbadens idrottsplats kan 

utvecklas till en mer levande mötesplats för fler, om fler funktioner tillförs idrottsplatsen. 

Föreningen vill tillsammans med kommunen arbeta fram en handlingsplan med förslag på 

konkreta åtgärder som kan bidra till att idrottsplatsen utvecklas.  

 

Föreningen och kommunen har tidigare diskuterat att förelägga ett av kommunens 

kommande utegym till idrottsplatsen. Även andra ytor för egenorganiserade och spontana 

aktiviteter kan bidra till att idrottsplatsen upplevs som mer levande och attraktiv. 

Föreningen vill även undersöka möjligheterna att bygga en egen klubbstuga på platsen, ett 

hus som kan innehålla såväl föreningens kansli och möteslokaler som en mötesplats för 

ungdomar där man kan vara även när man inte idrottar med sitt lag eller sin grupp.  

 

Enheten föreslår att fritidsnämnden beslutar att i samarbete med Saltsjöbadens IF ta fram 

ett förslag till en handlingsplan över hur platsen kan utvecklas. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 25 september 2015  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade att bordlägga ärendet till nästa sammanträde.   

 

- - - - - 
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§ 97 FRN 2015/130-829 

Planering för utegym och näridrottsplatser 2016 - 2025 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att föreslå natur- och trafiknämnden att planera för nya utegym 

och näridrottsplatser enligt tjänsteskrivelsen. 

Ärendet 

Fritidsnämnden har den 24 september 2015 beslutat att föreslå att kommunfullmäktige 

beaktar behoven av anläggningar och ytor för fritid, idrott och rekreation vid fortsatt 

planering av stadsbyggnad och den demografiska utvecklingen i kommunen. En del av det 

utbud som fritidsnämnden föreslår är en utbyggnad av utegym och näridrottsplatser.  

 

Skäl till att satsa på utegym och näridrottsplatser är att dessa anläggningstyper är 

efterfrågade av medborgarna och bedömningen är att de är angelägna att ha som en del av 

ett fritidsutbud. Anläggningarna har en stor betydelse för medborgarnas möjligheter till att 

vara fysiskt aktiva på fritiden. Därmed bidrar förslag till beslut till förbättrad folkhälsa. I 

detta ärende föreslås en prioritering och placeringar av utegym och näridrottsplatser för 

perioden 2016 – 2025. Förslaget innebär en utbyggnad med två utegym och en 

näridrottsplats per år under de fyra första åren, samt en fortsatt planering i och med att 

kommunens befolkning ökar.  

 

Att anlägga två utegym per år innebär cirka 1,75 miljoner kronor i investeringsutgifter. Att 

anlägga en aktivitetsyta eller näridrottsplats innebär cirka 2,25 miljoner kronor i 

investeringsutgifter. Förslagna investeringar i nya utegym och näridrottsplatser beräknas ha 

en årlig investeringsutgift på cirka 4 miljoner kronor. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 30 september  

Bilaga 1. Bildpresentation utegym och näridrottsplatser 

Beslutsgång  

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

Viktor Ellström (S) deltog ej i beslutet med hänvisning till egen budget. 

Pascal Fall (MP) deltog ej i beslutet med hänvisning till egen budget.  

Bosse Ståldal (NL) deltog ej i beslutet med hänvisning till egen budget.  

Protokollsanteckningar  

Ordförande Richard Wendt (M), Helena Håkansson (FP) och Martin Gunnesson (KD) 

lämnade gemensamt följande protokollsanteckning.   
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§ 97 forts  

 

"Vi från alliansen tycker att tjänstemännen har gjort ett bra jobb när man fått fram detta 

förslag till prioriteringslista över vart våra nya utegym och näridrottsplatser skall placeras. 

Vi påpekar dock vikten av att vid anläggning av dessa platser så måste hänsyn även tas till 

att dessa blir belysta och att möjlighet till toalett finns i närheten, då detta möjliggör ett 

nyttjande under årets mörkare månader samt attraherar fler besökare, främst kvinnor.” 

 

- - - - - 
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§ 98 FRN 2015/62-819  

Medborgarförslag om parkouranläggning vid Björknäs 

fritidsgård 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att anse att medborgarförslaget är färdigbehandlat. 

Ärendet 

Savannah Pelizzoli har lämnat in ett medborgarförslag om en liten parkourpark utanför 

Björknäs fritidsgård. I förslaget beskriver hon vad parkour är och varför hon gillar parkour. 

Parkour är en aktivitet där man på ett smidigt sätt ska röra sig från en punkt till en annan 

punkt där man ska ta sig över olika hinder med enbart kroppen som hjälpmedel. En 

parkourbana kan jämföras med en hinderbana.  

 

Kultur- och fritidsenheten har i sin utredning Behov av ökad kapacitet av anläggningar och 

ytor för fritid, idrott och rekreation tagit med behoven av olika aktivitetsytor och 

näridrottsplatser för egenorganiserade och spontana fysiska aktiviteter. Dessa ytor kan även 

innehålla parkourbanor anpassade till tonåringar.  

 

I ärendet Planering för utegym och näridrottsplatser 2016 – 2025 föreslås att en 

näridrottsplats och utomhusyta för olika aktiviteter någonstans i Björknäsområdet anläggs 

under 2019, där även en parkourbana kan finnas med.  

 

En mindre enklare parkourbana beräknas ha en investeringsutgift på cirka 700 000 kronor.  

 

Kultur- och fritidsenheten bedömer det som positivt att anlägga en aktivitetsyta inriktad på 

ungdomar på någon plats i Björknäsområdet samt att det är fördelaktigt att ha dessa ytor i 

anslutning till fritidsgårdar.  

 

Enheten föreslår att fritidsnämnden beslutar att anse att medborgarförslaget är 

färdigbehandlat. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 1 oktober 2015  

Bilaga: Medborgarförslag  

Yrkanden 

Viktor Ellström (S) yrkade bifall till medborgarförslaget.  

Ordförande Richard Wendt (M) yrkade avslag på Viktor Ellströms (S) bifallsyrkande.  
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§ 98 forts  

Beslutsgång 

Ordförande Richard Wendt (M) ställde Viktor Ellströms (S) bifallsyrkande mot sitt 

avslagsyrkande.  

 

Votering begärdes och genomfördes.  

 

För Richard Wendts (M) avslagsyrkande röstade Helena Håkansson (FP), Henrik Barck 

(M), Margareta Hjelmstad (M), Martin Gunnesson (KD), Ann Hafström (M) och Richard 

Wendt (M).  

 

För Viktor Ellströms (S) bifallsyrkande röstade Pascal Fall (MP), Viktor Ellström (S), Karin 

Boman Röding (S) och Bosse Ståldal (NL).  

 

Nämnden beslöt med 6 röster mot 4 i enlighet med Richard Wendts (M) avslagsyrkande. 

Medborgarförslaget ansågs färdigbehandlat.  

Protokollsanteckningar 

Ordförande Richard Wendt (M) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Vi från Moderaterna tycker att Savannah Pelizzoli har lämnat in ett bra och väl underbyggt 

medborgarförslag som belyser behovet och önskemålet av en parkourpark vid Björknäs 

Fritidsgård. Anläggning av dylika aktivitetsparker ligger inte på Fritidsenheten utan det är 

Natur- och Trafikenheten som bygger dessa anläggningar efter Fritidsenhetens identifierade 

behov. Fritidsenheten har gjort ett förslag på prioriteringslista över vart i kommunen som 

utegym och näridrottsplatser (Parkourpark räknas in i detta) skall placeras och överlämnat 

den listan till Natur- och Trafikenheten, i den listan finns Björknäs området inlagt att få en 

anläggning under 2019. Varför vi inte specifikt pekar ut att anläggningen skall placeras vid 

fritidsgården är för att en översyn över hela Björknäsområdet bör genomföras för att få 

fram vart denna typ av anläggning bör placeras så att så många kommuninvånare som mest 

skall kunna ta del av den. Vi tackar Savannah Pelizzoli för det jobb hon lagt ner på sitt 

förslag och välkomnar fler förslag i framtiden.” 

 

- - - - - 
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§ 99 FRN 2015/50-820 

Porsmosseverket fotbollsplan  
Politikerinitiativ den 26 februari 2015 av Richard Wendt (M).   

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att ett förslag ska tas fram till investeringsbeslut till tertialbokslut 1 

år 2016 om att bygga en 11-mannafotbollsplan på det område där Porsmosseverket låg. 

Ärendet 

I ett politikerinitiativ från Richard Wendt (M) föreslås att det byggs en fullstor fotbollsplan 

på Porsmosseverket. 

 

Det råder stor brist på fotbollsplaner i kommunen. Föreningar har behov av bokningsbara 

ytor och kultur- och fritidsenhetens kapacitetsutredning 2015 visar på behov av tre fullstora 

fotbollsplaner i Saltsjö-Boo. Porsmosseverket är en förhållandevis stor och plan yta som 

långsiktigt ska bebyggas. En fotbollsplan är en eftertraktad och bra fritidsanläggning för alla 

bostadsområden. En 7-mannafotbollsplan skulle öka fritidsnämndens driftkostnader med 

cirka 400 000 kronor per år. 

 

Området ligger i översiktsplaneringen inom ett område där den framtida inriktningen ska 

vara gles blandad bebyggelse. På platsen kan det vara aktuellt med ny bebyggelse i form av 

offentlig service, bostäder, båtuppläggning eller andra verksamheter.  Genom att planera på 

både kort och lång sikt kan kommunen utnyttja området på ett konstruktivt sätt. Bostäder 

med tillfälligt bygglov är intressant då det råder stor brist på bostäder i kommunen och 

kombinationen med en fotbollsplan och bostäder är bra för att skapa en attraktiv 

boendemiljö.  

  

Idag utnyttjas området som depå för snö. Det finns även planer att deponera schaktmassor 

från olika byggprojekt på Porsmosseverket. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 1 oktober 2015  

Bilaga 1. Politikerinitiativet. 

Bilaga 2. Protokollsutdrag fritidsnämnden 16 april 2015. 

Bilaga 3. Planenhetens tjänsteskrivelse den 27 november 2014.  

Bilaga 4. Miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 10 december 2014 paragraf 329 (MSN 

2014/136-219).  

Bilaga 5. Kommunstyrelsens sammanträde 2 mars 2015 paragraf 60 (KFKS 2014/602-299). 

Bilaga 6. Kommunfullmäktige sammanträde 23 mars 2015 paragraf 81 (KFKS 2014/602-

299). 

Bilaga 7. TDU och behov av Porsmossen. 
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§ 99 forts  

Yrkanden 

Viktor Ellström (S) yrkade bifall till politikerinitiativet och att utredningen beaktar 

anläggningen av 11-mannafotbolssplan.  

Richard Wendt (M) yrkade bifall till enhetens förslag till beslut med ett tillägg att förslag till 

investeringsbeslut till tertialbokslut 1 år 2016 avser 11-mannafotbollsplan.   

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med Viktor Ellströms (S) och Richard Wendts (M) 

yrkanden.  

Protokollsanteckningar 

Ordförande Richard Wendt (M) lät anteckna följande till protokollet.  

 

"Tidigare i år föreslog vi moderater genom ett politikerinitiativ att anlägga en fullstor 

fotbollsplan på gamla Porsmosseverkets mark i Boo, och vi är glada att fritidsnämnden nu 

beslutat att gå vidare med detta initiativ. 

 

Som framgår av tjänsteskrivelsen finns det flera olika intressenter för den aktuella marken, 

och av den anledningen lyfter tjänstemännen fram möjligheten till en sjumannaplan istället. 

Medvetna om detta är vi inom alliansen överens med bland andra socialdemokraterna att 

ändå fullfölja förslaget i moderaternas politikerinitiativ, och vi anser att det kommande 

investeringsbeslutet ska gälla en fullstor 11-manna konstgräsplan.” 

 

- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 100 FRN 2015/115-214 

Detaljplan Igelboda 2:1 
Yttrande 

Beslut 

Fritidsnämnden antar förslag till yttrande enligt tjänsteskrivelsens bilaga 2. 

Fritidsnämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad.  

Ärendet 

För Igelboda finns ett antal gamla stads- och detaljplaner som blivit omoderna och nu på 

flera sätt utgör ett hinder för fastighetsägare i området. Äldre lagstiftning gav möjlighet att 

ge dispens för bygglov om särskilda skäl förelåg, något som inte är möjligt i nuvarande 

lagstiftning. Detta har nu gjort många byggnader större än de får vara enligt gällande 

stadsplan. Ett förslag till ny detaljplan har därför upprättats främst för underlag för 

ytterligare bebyggelse i området. 

 

Inga ytor för bollspel eller andra fritidsaktiviteter finns i området inte heller några 

anläggningar där fritidsnämnden finansierar aktiviteter. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 1 oktober 2015  

Bilaga 1. Detaljplan för Igelboda 2:1 m.fl.  

Bilaga 2. Förslag till yttrande 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

 

Fritidsnämnden förklarade paragrafen omedelbart justerad.  

 

- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 101 FRN 2015/43-820 

Information status övertryckstält 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 

Fritidsnämnden föreslog, 2014-09-25 FRN 2014/138, kommunfullmäktige att anvisa medel 

med 15 miljoner kronor för uppförande av övertryckstält eller motsvarande byggnad. 

Kommunfullmäktige beviljade medel med 15 miljoner kronor vid sitt sammanträde 2014-

11-17, § 237 mål & budget. 

Fritidsnämnden beslutade 2015-04-16 att ett övertryckstält skall placeras vid Nacka IP  

plan 1. 

Bygglovsansökan lämnades in för uppförande av övertryckstält på Nacka IP, denna 

ansökan avslogs i juni månad.  

Ett förnyat omformulerat bygglov lämnades i augusti. 

Miljö och stadsbyggnadsnämnden godkände ansökan vid sitt sammanträde den 7 oktober 

2015. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 28 september 2015  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

 

- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 102 

Anmälningar och delegationsbeslut  

Beslut 

Fritidsnämnden noterar att den har tagit del av handlingar.  

Ärendet 

Delegationsbeslut  

 Delegationsbeslut Deltagande i konferensen Regional idrottssamverkan, FRN 

2015/135-810 

 Ungdomars egenorganiserade program fritidsgårdarnas sommarverksamhet, FRN 

2015/139-816 

Övrigt 

 Dom i ett mål nr. 864-15 från Kammarrätten i Stockholm, 2015-09-28  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade att den har tagit del av handlingarna.  

 

- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 103 

Övriga frågor  
Inga övriga frågor fanns på mötet.  


